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PROTOKOŁ Nr 113/06 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego 

 dniu 06 września 2006 r. 
 
 
W posiedzeniu wzięli udział: 
a/ czterech członków komisji /nieobecny J. Bejnarowicz/ 
b/ Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
c/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
3. Zatwierdzenie porządku obrad, 
4. Opiniowanie uchwał na sesję Rady Gminy, 
5. Sprawy bieżące. 

 
 
Ad 1 – 3 
 Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 
poprzedniego posiedzenia Komisji oraz zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 4 
 
a/ uchwała w sprawie stypendiów 
 
W uchwale są proponowane 3 poprawki dotyczące regulaminu z marca 2005 roku i tak: 

1. w § 4 – wysokość kryterium dochodowego ma być wprowadzana Zarządzeniem 
Wójta,  i tak od IX 2006 do VI 2007 to kryterium dochodowe może wynosić 200 zł. 
Obecnie w regulaminie kryterium dochodowego określała Rada Gminy i musiało to 
być ogłaszane w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego. Gdyby tak 
pozostało to blokuje czas wprowadzenia zmiany. 

2. § 7 ust. 3 / dotyczy komisji gminnej/. Zmiana dotyczy powiększenia składu tej komisji 
o pracownika Ośrodka Pomocy Społecznej. 

3. § 9 ust. 2 /obsługa materialna/ 
Zmiana polega na tym, że obsługę materialną będzie prowadzić Biuro obsługi Szkół, a 
nie Urząd Gminy (dotyczy to pozostałych stypendiów spoza Gimnazjum i Szkół 
Podstawowych). 

Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały. 
 
b/  

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia cen na dostawę wody i zrzutu ścieków do 31 
maja 2007 roku. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały. 
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c/ 
 
 Uchwała w sprawie umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności do których 
nie stosuje się Ordynacji podatkowej. 
 
ZGK podwyższyć z 200 zł do 300 zł  - kompetencja dyrektora ZGK, powyżej 300 zł decyzje 
podejmuje Wójt. 
  
Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały. 
 
d/ 
 
 Uchwała w sprawie zmian budżetowych.    
 
Dochody: 

- wprowadzić dwie dotacje dla OSP 
a/ 10 tys. dla OSP Motarzyno 
b/ 5 tys. dla OSP Dębnica Kaszubska 

- dofinansowanie dla GOK 51 tys. zł – program 
- dofinansowanie dla Niepoględzia  /Szkoła/ 45 tys. -  program 
- dofinansowanie dla Borzęcina /Szkoła/ 44.820 zł – program 
- 3 tys. dofinansowanie Szkoły w Gogolewie – program 

Wydatki: 
 

- 8tys. na zakup silnika do samochodu dla OSP Dębnica kaszubska, pieniądze te z 
projektu sołectwa, gdzie Rada Sołecka miała 18 tys. zł na remont dachu na remizie. 
Rada Sołecka podjęła stosowną uchwałę i przedłożyła ją Wójtowi oraz Skarbnikowi 
Urzędu Gminy. 

- 15 tys. na OSP Motarzyno i Dębnica Kaszubska 
- 92.244zł na GOPK 
- 90 tys. zł Niepoględzie 
- 95.121 zł Borzęcino 
- 43.975 zł przeniesienie z § do§ Szkoła Motarzyno – remont dachu sali 
- 12.241zł dokładamy do Przedszkola w Dębnicy Kaszubskiej – remont 
- 4.396 zł  dokumentacja na most na ul. Krótkiej 
- 48 tys. zł zmniejszenie rezerwy celowej dla Niepoględzia 
-  30 tys. dotacja na realizacje zadania na ulicę Kościelną i Skarszewską – modernizacja 

skrzyżowania. Zarząd Dróg Powiatowych włoży 60 tys. zł. Pieniądze gminne będą ze 
środków na dokumentację kolektorów ściekowych. 

Nastąpią także zmiany w WPI, ponieważ te zmiany są powiązane z WPI. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały. 
 
e/ 
 Plan nabywania, zbywania i zamiany mienia komunalnego. 
 

- dotyczy działki 513/2 o pow.11 arów. Działkę chce nabyć Pan Tomasz Sikora na 
własność, a przeznaczenie tej działki w planie było na zasadzie użytkowania 
wieczystego. 
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- wpłynęła oferta ustna, a 20.09.2006r. ma być na piśmie na zakup wszystkich działek 
na Osiedlu Północ. Wpłynęła by kwota ok. 1mln. zł. 

Opinia komisji pozytywna. 
 
Na tym protokoł zakończono.   

                                                                                                   Przewodnicząca 
                                                                                    Komis ji Rolnictwa, Budownictwa  
                                                                                             i Rozwoju Regionalnego 
 
                                                                                                  / -/Urszula Rączka 
 
 

Następne posiedzenie 11.09.2006 r. o godz. 1100 z tematyką: a/ Oświetlenie uliczne – 
modernizacja oraz sprawy bieżące.  

 


